
Located on a private island on Jinji Lake in Suzhou, the new Four 
Seasons Hotel Suzhou is still adjacent to the heart of the city. With 
a private bridge connecting to the lakeshore and easy access to the 
bustling business districts, as well as various leisure and cultural 
landmarks, guests can enjoy a luxurious island resort getaway in the 
heart of the city.
Be among the first to experience the private island lifestyle in the 
heart of the city
Four Seasons Hotel Suzhou offers a total of 199 guest rooms and suites 
with garden and lake views, and 11 freestanding villas. Four Seasons 
Hotel Suzhou is only about an hour’s drive from several airports and 
high-speed train stations in Shanghai, Sunan and Suzhou, providing 
convenient access to regional and international guests. The hotel earlier 
introduced a special bed and breakfast offer in celebration of its grand 
opening, allowing guests be among the first to experience the luxurious 
resort experience.

位於蘇州金雞湖私密小島的全新蘇州四季酒店鄰近蘇州市中心，住
客只需經過一條與湖岸連接的專用橋即可輕松抵達繁華商業區及各
個休閑文化地標，在城市中心享受奢華島嶼度假體驗。

率先體驗城市中心的私人島嶼度假生活
蘇州四季酒店總共提供199間坐擁園景和湖景的客房及套房，以及
11棟獨立別墅。酒店距離上海、無錫和蘇州的機場及高鐵站僅約一
小時車程，從國內其它城市或國際地區出發的住客可輕松抵達。為
慶祝酒店的盛大開幕，酒店此前更特意推出含早餐的訂房優惠，讓
住客率先感受奢華的度假體驗。

悉心打造多元化的休閑活動及餐飲體驗
蘇州四季酒店為不同年齡層的住客提供各種休閑活動，其中包括騎單
車、攀岩、烹飪課程以及乘坐帆船泛游金雞湖，更有粉彩繪畫、陶藝
和花藝等課程助住客放松身心。住客還可在四季酒店專業禮賓團隊的
安排下乘船探索江南水鄉、參觀出自國際著名建築大師貝聿銘之手的
蘇州博物館，或游覽被聯合國教科文組織列入世界遺產名錄的蘇州古
典庭園建築。

蘇州四季酒店同時致力為住客打造非凡餐飲體驗， 其招牌中餐
廳金璟閣擁有華麗的主餐廳和七間私人豪華包廂， 並由杭州西
子湖四季酒店旗下榮獲米其林的金沙廳主廚王勇兼任顧問、 張
曉成擔任中餐行政主廚， 讓住客盡情品味別出心裁的江南美
饌。

集團旗下全新蘇州四季酒店開幕
The Group’s new Four Seasons Hotel Suzhou opens

Four Seasons Hotel Suzhou is located on a private island on Jinji Lake in Suzhou, offering guests easy access to the city's vibrant business areas 
蘇州四季酒店位於蘇州金雞湖私密小島上，方便住客前往繁華的蘇州市中心

Tailor-made diversified leisure and culinary experiences
Four Seasons Hotel Suzhou offers various leisure activities for guests of 
all ages, including cycling, wall climbing, culinary classes and Jinji lake 
sailboat tours. The hotel also offers relaxing activities such as pastel 
painting, pottery and floral art lessons. Under the expert concierge teams 
of Four Seasons Hotel Suzhou, guests can enjoy guided boat excursions 
to Jiangnan’s water towns and private tours of the exceptional I.M. Pei-
designed Suzhou Museum, and explore the nearby classical gardens of 
Suzhou, designated by UNESCO as a World Heritage Site.

Four Seasons Hotel Suzhou offers guests a wonderful culinary experience. 
The hotel’s signature restaurant, Jin Jing Ge, comprises a main privileged 
dining room and seven luxurious private dining rooms, led by Consultant 
Chef Wang Yong, from the Michelin-starred Jin Sha restaurant at Four 
Seasons Hotel Hangzhou at West Lake, and Executive Chinese Chef Zhang 
Xiao-cheng, allowing guests to enjoy delicacies of Jiangnan cuisine.

The outdoor infinity pool resonates with Jinji Lake, providing a captivating view
戶外無邊際泳池與金雞湖面相互輝映，景色醉人

Four Seasons Hotel Suzhou features exquisitely designed rooms with garden and lake views
蘇州四季酒店的房間設計高貴典雅，坐擁優美的園景和湖景景色
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